

親愛的家長,

這周的作業:

1. 做一些調查，中國新年和美國新年有什麼相同點和不同點？你更喜歡過哪一個？為什麼？（至少寫一頁）

格式可以是：

-第一段：農曆新年和美國新年之間有何相似之處？

-第二段：農曆新年和美國新年有什麼區別？

-最後一段：您更喜歡哪一個？為什麼？

2. 請務必在二月十五之前傳送畢業照。谢谢！

照相軟體：<https://apps.apple.com/us/app/id-photo-passport-photo-maker/id1327776333>

3. 提醒：下週日(2/14/2021)不用上課，因為中國新年。祝大家春節快樂！

林老師 敬上

Dear parents,

This week's homework:

1. Do some research, what are the similarities and differences between Chinese New Year and American New Year? Which one do you like more? why? (Write at least one page)

Format can be:

- **1st paragraph:** What are the similarities between Chinese New Year and American New Year?

- **2nd paragraph:** What are the differences between Chinese New Year and American New Year?

- **Last paragraph:** Which one do you like more? why?

2. Please be sure to send the graduation photo before February 15. Thank you!

Camera software:

<https://apps.apple.com/us/app/id-photo-passport-photo-maker/id1327776333>

3. Reminder: There will be **No class** next Sunday (2/14/2021) because of the Chinese New Year. Happy Chinese New Year everyone!

Best,

Ms. Lin